
 

Obec Markvartice 

Z Á P I S 

 

z 3. zasedání Zastupitelstva obce Markvartice, které se konalo dne 27. 4. 2023 

 od 18:00 do 19:00 hodin v kabinách sportovního areálu 

 

Zasedání Zastupitelstva obce (dále též jako „zastupitelstvo“) zahájil starosta obce Tomáš Renka (dále jako 
„předsedající“). 
Zasedání bylo řádně svoláno v souladu s ustanovením § 91 a § 93 zákona o obcích. Všem zvoleným členům 
byly zaslány pozvánky a zveřejnění bylo provedeno na úřední desce Obecního úřadu Markvartice a na 
webových stránkách obce. 
Zasedání Zastupitelstva obce byli přítomni: Tomáš Renka, Ing. Václav Kolman, Jaroslav Flieger,  
Ing. Libor Kunte, Ondřej Novák, Marek Tezner, Ing. Karel Hladík 

 

Omluveni: Ing. Petr Hodboď, Martin Jirovec 

Neomluveni: 0 

Předsedající konstatoval, že je přítomno 7 členů zastupitelstva (z celkového počtu 9 všech členů 
zastupitelstva), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

 

01 – Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

 

            Předsedající určil jako zapisovatelku z jednání paní Gabrielu Vitoušovou. 

Zastupitelstvo obce určuje jako ověřovatele zápisu pana Jaroslava Fliegera a pana Ondřeje Nováka. 
 
 
02 – Schválení doplněného programu 3. veřejného zasedání ZO 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje program 3. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Markvartice  
Program: 

1) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele  
2) Schválení doplněného programu 3. veřejného zasedání ZO Markvartice 

3) Kontrola usnesení a činnost OÚ z minulého VZZO   
4) Rozpočtové opatření č. 2/2023 

5) Schválení prodeje pozemku p. č. 2875/5 

6) Schválení Obecně závazné vyhlášky – Požární řád 

7) Schválení delegování starosty na valnou hromadu SVS 

8) Schválení záměru prodeje části pozemku p. č. 3413 

9) Schválení nákupu svítidel VO 

10) Schválení podání výzvy na opravu komunikace 13c 

11) Schválení rozpočtu na akci MARKVARTICE FEST  
12) Diskuze a závěr  
 

Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

Zasedání se řídí jednacím řádem schváleným 11. 11. 2010. 

 



03 – Kontrola usnesení a činnost OÚ od minulého VZZO 

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí kontrolu a činnost OÚ od minulého VZZO. 
 

Asfalt Koubek a hasiči – jedná se o nedodělky z minulého roku, co se nestihly 

Kabiny – dnes konečně podepsána smlouva, 2.5.2023 se začne  
Pergola 

ČOV – stoka už je kompletní  
Úklid části lesa a výsadba Triangl, myslivci – vysazeno 12 tisíc stromků 

Čarodějnice  
Divadlo 12.5.2023 – 19 hod Casanova (sál) 
Divadlo 21.5.2023 – 15 hod pohádka pro děti (sál) 
Dětský den 10.6.2023 – pořádá Svaz žen 

Markvartice fest 23.6.2023 – starosta dal slovo panu Hladíkovi, aby nás seznámil s programem – 
předěl zajistí Cirkus ponorka, dále vystoupí kapela Totální nasazení a závěr obstará DJ SWEN. 
Vstupné na akci bude zdarma, zajištěno je i občerstvení ( pivo, víno, grilování ) a nyní vznesl dotaz pan 
Nerad -  chtěl bych se zeptat, zda jsou nějaké podmínky pro stánkaře ? na to mu pan Hladík 
odpověděl, že většinou je to tak, že ten kdo akci organizuje, ten vše zajišťuje, žádné stánkaře jsme 
neoslovovali  
p. Nerad – ale obec by se měla chovat hospodárně, takže nějaká pravidla by podle mě měla být 
nastavena 

p. Hladík – nevím kolik jste dělal festivalů, ale v podstatě ten, kdo organizuje si sám vše obvolává a 
zajišťuje 

p. Nerad – zažil jsem dvě noty v Markvarticích a byly katastrofální, nechci, aby to tak zase dopadlo, už 
od propagace bylo vše špatně, nikdo nepřišel, spoustu lidí to nevědělo, bylo tam pódium na které si 
všechny kapely stěžovaly, vypadával proud, opravdu to nebyla dobrá akce. Já jsem na té akci byl 
p. Hladík – já si vás také pamatuju, abyste nemusel platit, tak jste seděl tady za plotem, nechme to byt 
p. Nerad – to není pravda, to jste mě tady nařkl z něčeho, co není pravda, jste lhář 

p. Hladík – nejsem, chcete vidět fotku? já ji někde mám, najdu jí  
p. Nerad – já tady nikoho neobviňuju jako pan Hladík a doufám, že to bude v zápise  
starosta se snaží situaci uklidnit – pojďme diskutovat věcně, je zbytečné se tu dohadovat, ty jsi tady 
vznesl nějaké dotazy a my se ti je tu snažíme zodpovědět 
p. Nerad – já bych si hrozně přál, aby ta akce dopadla dobře  
starosta – odpověděl za všechny zastupitelé, že i oni by si to přáli  
Vše bylo snad vysvětleno k oboustranné spokojenosti a pokračovalo se dále v programu  
 

04 – Rozpočtové opatření č. 2/2023 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 2/2023. 

Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

05 – Schválení prodeje pozemku p. č. 2875/5 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje prodej pozemku p. č. 2875/5 

Cena 150,- Kč/m2 + poplatek návrhu na vklad do katastru nemovitostí  
 

Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 



 

 

06 – Schválení Obecně závazné vyhlášky – Požární řád 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje Obecně závaznou vyhlášku – Požární řád 

 

Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

07 – Schválení delegování starosty na valnou hromadu SVS 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje delegování starosty na valnou hromadu SVS. 

 

Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

08 – Schválení nákupu svítidel VO  

Zastupitelstvo obce schvaluje nákup svítidel VO 

25 ks FLEXIBO 19W 111.250,- Kč bez DPH  
25 ks FLEXIBO 37W 118.125,- Kč bez DPH 

 

Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

09 – Schválení podání výzvy na opravu komunikace 13c 

Zastupitelstvo obce schvaluje podání výzvy na opravu komunikace 13c  

 

Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

10 – Schválení rozpočtu na akci MARKVARTICE FEST 

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočet na akci MARKVARTICE FEST ve výši 69.500,- Kč .  
 

Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

Starosta seznámil ještě před diskuzí přítomné s dalšími akcemi, které obec plánuje, je připraven rybník 
Hanzlák a nyní hlídáme jaké se vyhlašují dotace, abychom mohli podat  žádost ( s tím nám pomáhá paní 
Mišejková )  
Dále bychom chtěli opravit slepičí potok, podali jsme žádost o dotaci na Válečný hrob, a jako poslední 
bych chtěl velice pochválit KÚ, který tu chodí a dává do pořádku pozemky, dělají to opravdu skvěle 

 

DISKUZE: 

 

p. Nerad – jak to vypadá v lese? Je tam už uklizeno po těžbě?  
starosta – ještě vše není dořešeno, máme slíbeno, že dojede štěpkovač a postupně se to dá vše 
dohromady, část nákladů na úklid zaplatí p. Chmelík a část p. Jančí  
p. Nerad – jak je to vyřešeno účetně?  
starosta – oni vyfakturují nám a my jim, snažíme se to řešit, byla to chyba  
p. Nerad – to se mi moc nelíbí, protože to nepůjde historicky dohledat, byl bych rád, kdyby to už bylo 
uklizené a hotové  
starosta – ještě info k propagaci FESTU - nechali se udělat letáčky – 500Ks, plakáty, je dvoustránka ve 
zpravodaji, dalo se info na FB a na web 



p. Nerad – s jakým počtem lidí se tu počítá na tom FESTU?  
p. Hladík – v minulých ročnících se vždycky dávalo info do všech informačních kanálů, na web, FB, 
ENTER, a maximální návštěvnost za 3 dny byla 500 lidí.  
 

Pan starosta nakonec poděkoval všem za pozornost a pozval všechny na další zasedání. 
  
 

Ověřovatelé zápisu                              Jaroslav Flieger, 
       

                     Ondřej Novák,  
 

Starosta          Tomáš Renka,   

 

Místostarosta           Ing. Libor Kunte, Ph.D. 
 

 

V Markvarticích dne 3. 5. 2023                                                                                                                                                                                                  


